

JASPER INVESTMENTS LIMITED
(the “Company”)
(Company Registration No. 198700983H)

Collaboration with
Beijing Shougang Construction Group Co., Ltd
与北京首钢建设集团有限公司合作
a construction and engineering subsidiary of the Shougang Group (首钢集团)
首钢集团的建设及工程子公司

The Board of Directors of the Company (the “Board”) refers to the Company’s announcements released under the General Announcement category and respectively titled “*Proposed New Assignments as Project Manager for Infrastructural Projects*” (published on 5 September 2016 at 05:15:27 – Announcement Ref SG1609050THR9ORU) and “*Participation in Feasibility Studies and Site Survey – New Hainan International Airport Project*” (published on 11 December 2016 at 19:01:26 – Announcement Ref SG1612110THRM9N1) for details.

本公司董事会（“董事会”）根据公司于2016年9月5日5点15分及2016年12月11日19点01分在新交所一般公告类别刊登的公告，公告标题为“建议担任基建工程的项目经理”（公告编号 SG1609050THR9ORU）及“参与可行性和现场勘查 – 新海南国际机场项目”（公告编号 SG1612110THRM9N1）。

In anticipation of and preparation for various assignments that are expected to be awarded to the Company or its subsidiaries (the “Group”) by Guangdong Zhuhai City LuYuan Construction Engineering Co (广东珠海市路源建筑工程有限公司)(“**LuYuan**”) as disclosed in the above-mentioned announcements (“**LY Projects**”), the Company has entered into an agreement with Beijing Shougang Construction Group Co., Ltd. 北京首钢建设集团有限公司 (“**SGCG**”) pursuant to which the Company and SGCG have agreed in principle on a non-exclusive basis to collaborate and co-operate with one another to undertake certain aspects of some of the LY Projects that are assigned to the Company from time to time and that requires construction and engineering support.

为准备参与由广东珠海市路源建筑工程有限公司（“路源”）授予本公司或子公司（“本集团”）之各项任务，如上述公告所披露，本公司与北京首钢建设集团有限公司（“首建集团”）订立合作协议，据此，本公司及首建集团原则上同意在非独家经营基础上，承担由路源授予本公司任务中需要建设和工程支援的部份。

The Company intends to employ SGCG’s expertise and services to fulfill the obligations in the context of some of the LY Projects that the Company may from time to time be engaged in and which the Management deems appropriate to jointly work with or sub-contract out to SGCG (including the new Hainan International Airport project in respect of which the Company has accepted invitation from LuYuan to participate in the related feasibility studies and site survey). Any collaboration and co-operation in relation to a LY Project shall be subject to final contract including further agreement on the terms and conditions of such collaboration and co-operation.

本公司拟聘用首建集团的专业知识及服务，协助履行路源授予或及将授予本公司的项目，同时管理层认为首建集团适合与本公司共同合作或协助分包部份路源授予的项目（包括本公司已接

受路源邀请参加相关可行性研究及现场勘察的新海南国际机场项目)。任何与路源项目有关的合作协议应以路源的合作为最终依据,包括此合作协议进一步达成的条款。

Based on publicly available information which the Company has gathered, Beijing Shougang Construction Group Co., Ltd. 北京首钢建设集团有限公司, was founded in 1956 and is able to undertake production of large-scale iron and steel items, all kinds of industrial and civil construction, municipal engineering, and materials distribution capabilities of large integrated construction company. SGCG has a registered capital of RMB 400 million, with all kinds of engineering, management and project management staff of more than 3670 people, 120 senior technicians, 447 intermediate professional titles, 294 construction division; owned 13 professional engineering subsidiaries. It is also among the first few Chinese construction companies of social credit AAA enterprise. It also ranks among the group of top 100 construction enterprises in China; has general contract super qualifications of smelting project; has the general contract first qualifications of housing project, municipal public projects, mechanical and electrical installation projects; has general contract third qualifications of road engineering and mining engineering; has professional contract first qualifications of steel structure projects; has professional contract second qualifications of Transmission and Distribution Projects, installation of lifting equipment projects and environmental engineering; has first qualifications of the building decoration engineering design and construction integration, at the same time, also has a super qualification of steel structure manufacturers, special equipment installation and so on.

根据本公司收集的公开信息,北京首钢建设集团有限公司成立于1956年,能够承接大型钢铁项目的生产,各类工业和民用建筑,市政工程以及大型综合建筑公司的材料分销能力。公司注册资本4亿元人民币,拥有各类工程,管理和项目管理人员3670余人,高级技师120人,中级职称447人,建设部294人;拥有13家专业工程子公司。它也是最早几家中国建筑企业的社会责任AAA企业。它也是中国100强建筑企业集团之一;拥有冶炼项目的一般合同超级资格;具有住房工程,市政公共工程,机电安装工程总承包一级资格;具有道路工程和采矿工程总承包三级资格;有钢结构工程专业合同一级资格;具有输配电项目的专业合同二级资格,起重设备项目和环境工程安装;具有建筑装饰工程设计和施工一体化的第一资格,同时还具有钢结构制造商的超级资格,特种设备安装等。

BY ORDER OF THE BOARD

按照董事会的指示

Ow Earng Hong
Executive Chairman
11 December 2016

胡恩宏
执行主席
2016年12月11日